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PROCES-VERBAL 

 

privind desfășurarea ședinței ordinare a Consiliului Local al comunei Ozun  

din data de 17 mai 2023 

 

 Încheiat azi, 17 mai 2023, la sediul Primăriei comunei Ozun, cu ocazia ședinței ordinare a 

Consiliului Local al comunei Ozun, la care sunt prezenți 10 membri și delegatul sătesc d-ul Kovács 

Zsombor –József, lipsind: d-na Szabó Anna-Mária, d-na Bordás Éva și d-ul Bordás Csaba-Lajos.  

 Convocarea Consiliului Local al comunei Ozun s-a făcut în conformitate cu prevederile art. 

133 alin. (1) din O.U.G nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările şi completările 

ulterioare, prin Dispoziţia emisă de primarul comunei Ozun nr. 148/2023. 

 La şedinţă participă, conform legii: Bordás Enikő primarul comunei Ozun, Bartalis Fruzsina 

secretarul general al U.A.T Comuna Ozun. Totodată, este prezent și polițist local d-ul Ördög László. 

 Ședința este deschisă de președintele de ședința, care îi salută pe cei prezenți și citește 

proiectul ordinii de zi, care constă în următoarele: 

 1. - Aprobarea ordinii de zi a ședinței ordinare a Consiliului Local al comunei Ozun din data 

de 17.05.2023. 

 2. - Aprobarea Procesului - verbal al ședinței extraordinare a Consiliului Local al comunei 

Ozun din data de 27.04.2023. 

 3. - PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea lucrărilor suplimentare și a indicatorilor 

tehnico-economici actualizați, devizului general actualizat, devizului general pentru lucrările rest de 

executat, precum și cofinanțarea obiectivului de investiție „Modernizare drumuri de interes local în 

comuna Ozun, județul Covasna”. 

 Iniţiator: Primarul comunei Ozun. 

 Avizare: Comisia de specialitate nr. 1, 2. 

 4. - PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea sumei reprezentând categoriile de 

cheltuieli finanțate de la bugetul local pentru realizarea obiectivului de investiții „Extinderea rețelei 

de apă potabilă și a sistemului de canalizare în Comuna Ozun, județul Covasna” aprobat pentru 

finanțare prin Programul național de investiții „Anghel Saligny”. 

 Iniţiator: Primarul comunei Ozun. 

 Avizare: Comisia de specialitate nr. 1, 2. 

 5. - PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea Proiectului tehnic (PTh.), devizul 

general și ai indicatorilor tehnico-economici al obiectivului de investiție „Drumul conacelor 

Comuna Ozun, sat Bicfalău”. 

 Iniţiator: Primarul comunei Ozun. 

 Avizare: Comisia de specialitate nr. 1, 2. 

 6. - PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea documentației de atribuire a 

contractului de execuție lucrări pentru investiția „Drumul conacelor Comuna Ozun, sat Bicfalău”, 
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precum aprobarea aplicării procedurii simplificate, varianta online și desemnarea Comisiei de 

evaluare și al expertului cooptat. 

 Iniţiator: Primarul comunei Ozun. 

 Avizare: Comisia de specialitate nr. 1, 2. 

 7. - PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea închirierii prin licitație publică 

deschisă, cu oferte în plicuri sigilate, a unui teren proprietate publică a comunei Ozun, situat în str. 

Sporturilor nr. 643/A, satul Ozun, Comuna Ozun, județul Covasna, înscris în C.F. nr. 31635 Ozun, 

în suprafață de 839 mp. 

 Iniţiator: Primarul comunei Ozun. 

 Avizare: Comisia de specialitate nr. 1, 2. 

 8. - PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea organizării şi desfășurării manifestării 

„Zilele Comunei Ozun” – ediția 2023. 

 Iniţiator: Primarul comunei Ozun. 

 Avizare: Comisia de specialitate nr. 2, 3. 

 9. - PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea participării Comunei Ozun, județul 

Covasna, prin Consiliul Local al comunei Ozun, la Parteneriatul LEADER cu denumirea “Asociația 

Grupul de Acțiune Local PROGRESSIO”, în vederea depunerii sprijinului pregătitor și a 

implementării Strategiei de Dezvoltare Locală prin accesarea Planului Național Strategic PAC 2023 

– 2027. 

 Iniţiator: Primarul comunei Ozun. 

 Avizare: Comisia de specialitate nr. 1, 2. 

 10. - PROIECT DE HOTĂRÂRE privind împuternicirea unui avocat în vederea 

promovării şi reprezentării intereselor U.A.T. Comuna Ozun, prin Primar și Primăriei Comunei 

Ozun, prin Primar, în dosarul nr. 584/119/2023. 

 Iniţiator: Primarul comunei Ozun. 

 Avizare: Comisia de specialitate nr. 2, 3. 

 11. - Întrebări. Interpelări. 

 12. -Diverse. 

 

 D-na primar specifică faptul că, dorește să propună un punct pe ordinea de zi, la Diverse, 

care constă în aprobarea execuției de lucrări în cadrul investiți „Înființarea rețelei inteligente de 

distribuție a gazelor naturale, branșamente și alimentare cu gaze naturale în comuna Ozun, județul 

Covasna.” 

 

 Punctul I de pe ordinea de zi: se aprobă ordinea de zi conform proiectului anexat la 

Dispoziția nr. 148/2023. Totodată, se aprobă cu unanimitate de voturi introducerea pe ordinea de zi 

punctul propus de d-na primar. 

 

 Punctul II de pe ordinea de zi: se aprobă Procesul-verbal al ședinței extraordinare a 

Consiliului Local al comunei Ozun din data de 27.04.2023. 
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 Punctul III de pe ordinea de zi: d-na Lokodi Ana citește proiectul de hotărâre, referatul de 

aprobare, raportul de specialitate, avizele şi dă cuvântul d-nei primar, inițiatorului proiectului de 

hotărâre. 

 D-na primar relatează că, investiția „Modernizare drumuri de interes local în comuna Ozun, 

județul Covasna” se apropie de finalizare, în str. Kossuth Lajos este necesar de unele 

reparații/modificări, precum și în alte străzi, urmează vopsirea marcajelor și amplasarea 

indicatoarelor. Pentru lucrările suplimentare s-au întocmit dispoziții de șantier, schimbările în 

bugetul investiției este mică, valoarea acestuia nu crește numai la atât cât a fost votată la o ședință 

precedentă. 

 Nu sunt obiecții, proiectul de hotărâre se supune la vot şi se aprobă cu unanimitate de voturi. 

Astfel, se adoptă Hotărârea nr. 46/2023. 

 

 Punctul IV de pe ordinea de zi: d-na Lokodi Ana citeşte proiectul de hotărâre, referatul de 

aprobare, raportul de specialitate, avizele şi dă cuvântul d-nei primar, inițiatorului proiectului de 

hotărâre. 

 D-na primar explică faptul că, este în curs de execuție proiectul tehnic pentru investiția 

„Extinderea rețelei de apă potabilă și a sistemului de canalizare în Comuna Ozun, județul 

Covasna”, în cadrul Programului național de investiții „Anghel Saligny”. La acest proiect s-a 

solicitat aprobarea cheltuielilor neeligibile separat cu o altă hotărâre, după aprobare aceasta trebuie 

încărcată pe platforma specială a programului. De menționat este că, nu am obținut aviz din partea 

C.F.R-ului pentru zona Gării, fiindcă potrivit CF.-ului acea zonă este proprietatea lor, astfel fără aviz 

conducta de apă nu poate să traverseze acea zonă. 

 D-na Lokodi Ana menționează importanța obținerii avizului din partea C.F.R., în vederea 

evitării excluderii zonei din proiect. Totodată, precizează necesitatea intabulării în C.F. a drumului. 

 D-na primar specifică că, drumul este în proprietatea C.F.R.-ului, iar cu ocazia ultimei 

întâlniri cu reprezentanții CFR, aceștia au condiționat acordarea avizului de a da branșament la 

conducta de apă. 

 D-ul Kovács Ferenc întreabă dacă este același situație și la investiția „Înființarea rețelei 

inteligente de distribuție a gazelor naturale, branșamente și alimentare cu gaze naturale în comuna 

Ozun, județul Covasna”? 

 D-na primar răspunde că, este aceeași situație, avizele au fost solicitate în același timp. 

 D-ul Kovács Ferenc întreabă dacă conductele nu pot fi amplasate în capătul grădinii? 

 D-na primar răspunde că, acest lucru nu este posibil, potrivit legislației în vigoare, 

conductele trebuie să fie în stradă, pe domeniul public. 

 Nu sunt obiecții, proiectul de hotărâre se supune la vot şi se aprobă cu unanimitate de voturi. 

Astfel, se adoptă Hotărârea nr. 47/2023. 

 

 Punctul V de pe ordinea de zi: d-na Lokodi Ana citeşte proiectul de hotărâre, referatul de 

aprobare, raportul de specialitate, avizele şi dă cuvântul d-nei primar, inițiatorului proiectului de 

hotărâre. 

 D-na primar relatează că, proiectantul d-ul Wegroszta László a executat Proiectul tehnic 

(PTh) și devizele generale al obiectivului de investiție „Drumul conacelor Comuna Ozun, sat 
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Bicfalău”, acestea conțin lucrările necesare pentru cele 8 case incluse în proiect. În ceea ce privește 

valorile, acestea diferă la fiecare casă, în funcție de tipul lucrărilor necesare (ex. reparația 

acoperișului, restaurarea pereților clădirilor etc.).   

 Nu sunt obiecții, proiectul de hotărâre se supune la vot şi se aprobă cu unanimitate de voturi. 

Astfel, se adoptă Hotărârea nr. 48/2023.  

 

 Punctul VI de pe ordinea de zi: d-na Lokodi Ana citeşte proiectul de hotărâre, referatul de 

aprobare, raportul de specialitate, avizele şi dă cuvântul d-nei primar, inițiatorului proiectului de 

hotărâre. 

 D-na primar explică că, după elaborarea Pth-ului investiției „Drumul conacelor Comuna 

Ozun, sat Bicfalău”, urmează aprobarea documentației de atribuire a contractului de execuție 

lucrări. A fost încheiat contract de prestări servicii cu firma S.C. Szanorando S.R.L., care a pregătit 

documentele pentru licitație. Totodată, se desemnează și o comisie de evaluare care va semna toate 

actele necesare în vederea derulării licitației. 

 Nu sunt obiecții, proiectul de hotărâre se supune la vot şi se aprobă cu unanimitate de voturi. 

Astfel, se adoptă Hotărârea nr. 49/2023. 

  

 Punctul VII de pe ordinea de zi: d-na Lokodi Ana citeşte proiectul de hotărâre, referatul de 

aprobare, raportul de specialitate, avizele şi dă cuvântul d-nei primar, inițiatorului proiectului de 

hotărâre. 

 D-na primar relatează că, este vorba despre închirierea terenului situat în localitatea Ozun, 

str. Sporturilor nr. 643/A, pe care momentan este casa d-lui Gál Ferenc. În anul 2021 a fost o inițiere 

de a închiria terenul, însă din cauza unei datorii din partea susnumiților licitația nu a fost dusă la 

capăt. Totodată este, de menționat că, terenul a fost dezmembrat și s-a schimbat categoria de 

folosință a acestuia. 

 D-ul Kovács Ferenc întreabă terenul de ce nu se dă în concesiune? 

 D-na secretar general răspunde că, terenurile conform legii, în principiu se dau în concesiune 

pentru activități economice, în cazul de față concesiunea nu este oportună. 

 D-na primar menționează că, între concesiune și închiriere nu este mare diferență, se poate 

aproba și închirierea pe o perioadă mai mare, de exemplu 25 ani, cu posibilitate de prelungire. 

 Nu sunt obiecții, proiectul de hotărâre se supune la vot şi se aprobă cu unanimitate de voturi. 

Astfel, se adoptă Hotărârea nr. 50/2023. 

  

 Punctul VIII de pe ordinea de zi: d-na Lokodi Ana citeşte proiectul de hotărâre, referatul de 

aprobare, raportul de specialitate, avizele şi dă cuvântul d-nei primar, inițiatorului proiectului de 

hotărâre. 

 D-na primar prezintă Programul manifestării „Zilele Comunei Ozun” – ediția 2023. 

Totodată, precizează că, aceasta se organizează de către trei asociații din comună, în perioada 

09.06.2023 – 11.06.2023, în Parcul de agrement din satul Ozun. În ceea ce privește finanțarea, 

aceasta a fost aprobată de Consiliul Local la începutul anului prin H.C.L. nr. 18/2023 privind 

aprobarea finanțării nerambursabile din fondurile publice ale comunei Ozun a unor proiecte, 
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programe, acțiuni şi activități culturale, sportive, educaționale, religioase și alte activități nonprofit 

de interes general în anul 2023 și este în valoare de 90.000 lei.  

 Nu sunt obiecții, proiectul de hotărâre se supune la vot şi se aprobă cu unanimitate de voturi. 

Astfel, se adoptă Hotărârea nr. 51/2023. 

 

 Punctul IX de pe ordinea de zi: d-na Lokodi Ana citeşte proiectul de hotărâre, referatul de 

aprobare, raportul de specialitate, avizele şi dă cuvântul d-nei primar, inițiatorului proiectului de 

hotărâre. 

 D-na primar explică că, prima sesiune de depunerea a proiectelor prin "Asociația Grupul de 

Acțiune Local PROGRESSIO" s-a terminat, în cele ce urmează o nouă sesiune la care se solicită 

intenția de participare. Prin "Asociația Grupul de Acțiune Local PROGRESSIO" au fost depuse și 

câștigate proiecte precum "Modernizarea subsolului  primăriei”, "Achiziționare unui sistem 

electronic de cântărire mobil pentru Comuna Ozun", "Achiziționare buldoexcavator pentru Comuna 

Ozun", "Reabilitarea Clădirii fostului Sfat Popular al satului Lisnău pentru înființarea centrului de 

asistență socială din Comuna Ozun, Sat Lisnău". La aceasta din urmă în cursul unei săptămâni 

A.F.I.R.-ul a solicitat de două ori informații suplimentare, la urmă a fost aprobat devizul general al 

investiției, partea eligibilă și cea neeligibilă. În cele ce urmează trebuie depus ultima cerere de plată. 

Ca urmare participarea Comunei Ozun la "Asociația Grupul de Acțiune Local PROGRESSIO", este 

cu folos, sperăm ca și în sesiunea care urmează să beneficiem de cât mai multe posibilități de 

obținere a unor finanțări pentru dezvoltarea comunității noastre. 

 Nu sunt obiecții, proiectul de hotărâre se supune la vot şi se aprobă cu unanimitate de voturi. 

Astfel, se adoptă Hotărârea nr. 52/2023.  

 

 Punctul X de pe ordinea de zi: d-na Lokodi Ana citeşte proiectul de hotărâre, referatul de 

aprobare, raportul de specialitate, avizele şi dă cuvântul d-nei primar, inițiatorului proiectului de 

hotărâre. 

 D-na primar relatează faptul că, SC. Plusad Advertising.ro S.R.L. a dat în judecată pe U.A.T. 

Comuna Ozun, prin primar și Primăria Comunei Ozun, prin primar, în urma emiterii unei decizii de 

impunere. În urma controlului efectuat de Curtea de Conturi a României - Camera de Conturi 

Covasna a rezultat că, firma SC. Plusad Adevrtising.ro S.R.L. în ultimii 5 ani nu a depus rapoarte de 

evaluare a imobilelor proprii, prin urmare, a fost emisă o decizie de impunere retroactivă, prin care 

s-a calculat impozitul pe clădiri cu procentul majorat de 5%. Acum firma ne-a dat în judecată, 

suntem nevoiți să ne apărăm, neavând în Statul de funcții Compartiment juridic și jurist angajat, 

avem nevoie de asistență juridică specializată. 

 Nu sunt obiecții, proiectul de hotărâre se supune la vot şi se aprobă cu unanimitate de voturi. 

Astfel, se adoptă Hotărârea nr. 53/2023. 

 

 Punctul D1 de pe ordinea de zi: d-na Lokodi Ana citeşte proiectul de hotărâre, referatul de 

aprobare, raportul de specialitate, avizele şi dă cuvântul d-nei primar, iniţiatorului proiectului de 

hotărâre. 

 D-na primar relatează că, pentru investiția „Înființarea rețelei inteligente de distribuție a 

gazelor naturale, branșamente și alimentare cu gaze naturale în comuna Ozun, județul Covasna” 
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este necesar din partea Consiliului Local de aprobarea execuției lucrărilor pe teritoriul U.A.T. 

Comuna Ozun. Totodată, va fi necesar de această aprobare și din partea Municipiului Sfântu 

Gheorghe, Consiliul Județean Covasna și Comuna Ilieni, în vederea emiterii autorizației de 

construire. 

 D-na Lokodi Ana întreabă când vor fi începute lucrările? În acest an va fi gaz în conducte? 

 D-na primar răspunde că, la momentul de față este necesar obținerea tuturor avizelor în 

vederea începerii execuției lucrărilor. În acest an lucrările trebuie realizate, în ceea ce privește 

alimentația cu gaz a conductelor rămâne la anul, deci în acest an nu vom avea gaz. 

 Nu sunt obiecții, proiectul de hotărâre se supune la vot şi se aprobă cu unanimitate de voturi. 

Astfel, se adoptă Hotărârea nr. 54/2023. 

 

 Punctul XI și XII de pe ordinea de zi: 

 1. D-na primar prezintă cererea d-lui Ábrahám Csaba, domiciliat în localitatea Bicfalău, str. 

Principală nr. 80, prin care solicită aprobarea montării unui tub de beton, necesar pentru accesarea 

parcelelor din locul numit "Zákány", teren extravilan situat între localitățile Bicfalău și Lisnău. 

 D-ul Zátyi Tibor menționează că, tubul de beton este necesar la capătul parcelelor în vederea 

accesării acestora fără a păși pe terenul altcuiva. Totodată, atrage atenția că în Bicfalău, spre 

Dobârlău este o problemă de utilizare a terenurilor agricole, aici sunt mai mulți proprietari atât din 

Dobârlău, cât și din Bicfalău, terenurile nu sunt măsurate corect, este o diferență de 20 metri, ar 

trebui repoziționate. 

 D-na Lokodi Ana întreabă dacă cu G.P.S.-ul aflat în dotarea Primăriei comunei Ozun nu 

poate fi clarificat situația? 

 D-na primar propune organizarea unei ședințe cu fostul primar, actualul prefect d-ul Ráduly 

István, reprezentanții firmei Car Top S.R.L. și d-na Dankó Éva în vederea clarificării situației. În ceea 

ce privește măsurarea terenurilor cu aparatul din dotarea primăriei, aceasta nu este posibilă fiindcă, este 

vorba despre proprietatea persoanelor fizice, care pe timpul fostului primar deja au fost măsurate și puse în 

posesia proprietarilor. Aceste terenuri nu mai pot face obiectul unei noi lucrări din partea și pe cheltuiala 

primăriei, proprietarii au acte de proprietate si/sau planuri parcelare la dispoziție, iar în cazul dacă au 

nevoie de clarificarea terenurilor lor, trebuie să apeleze la serviciul unei firme de specialitate în topometrie.  

 D-na Lokodi Ana întreabă de ce nu poate să rezolve această situație primăria? Nu în acest 

scop a fost achiziționat aparatul? 

 D-na primar răspunde că, aceste parcele sunt în proprietate privată noi nu putem să 

interferăm, acest tip de dispută se soluționează pe cale judecătorească. 

 D-ul Molnár András întreabă dacă această problemă nu poate fi rezolvată în cadrul 

Proiectului Național de înregistrare a imobilelor în Sistemul Integrat de Cadastru și Carte Funciară 

derulat la Primăria comunei Ozun? 

 D-na primar răspunde că, va fi organizat o ședință cu reprezentații firmei Car Top S.R.L. în 

legătură cu această problemă. 

 D-ul Zátyi Tibor specifică că, nimeni nu utilizează terenurile conform planului de parcelare. 

 D-ul Kovács Ferenc adaugă că, toată lumea tebuia să fie de acord cu planul de parcelare 

altfel întabularea în C.F. nu s-ar fi putut realiza. Totodată, precizează că, se poate cere repoziționare. 
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 D-na Lokodi Ana menționează că, rezolvarea prezentei cauze se poate cere de la instanța de 

judecată competentă. 

 D-ul Molnár András întreabă dacă terenul aparține de U.A.T. Comuna Ozun? 

 D-ul Zátyi Tibor răspunde că, terenul se situează pe hotarul între localitățile Dobârlău și 

Bicfalău. 

  D-ul Ráduly Zsolt-József este de părere că, poziția terenului ar fi trebuit clarificată când a 

fost ridicarea topografică. 

 D-ul Ördög László relatează că, sistemul de la A.P.I.A. funcționează în felul în care găsesc 

diferențe în ceea ce privește dimensiunea terenului, atunci această diferență se taie din subvenția 

acordată. 

 Revenind la cererea d-lui Abraham Csaba, D-na primar menționează că, o soluție ar fi dacă 

fiecare fermier în parte și pe cont propriu ar monta un pod de acces/un tub de beton pe terenul lui. 

 D-ul Zátyi Tibor în legătură cu cererea d-lui Ábrahám Csaba solicită ca tubul de beton să fie 

accesibil pentru toate persoanele care au teren în respectivă parcelă, nu numai o persoană să 

folosească. 

 D-ul Kovács Ferenc este de părere că, dacă se montează tubul de beton pentru o persoană 

atunci și alte persoane vor solicita. 

 D-ul Németh Ioan și d-ul Kovács Zsombor-József realtează că, în localitățile Linsău și 

Măgheruș situația este același, fermierii traversează parcelele la capătul terenurilor. 

 Consilierii locali sunt de acord cu montarea tubului de beton solicitat de către d-ul Ábrahám 

Csaba cu condiția obținerii acordurilor tuturor utilizatorilor blocului fizic. 

 2. D-na primar prezintă adresa Școlii Gimnaziale "Tatrangi Sándor" Ozun, prin care solicită 

suplimentarea bugetului pentru acordarea burselor școlare, începând cu luna martie 2023, cu suma 

de 600 lei/lună. În continuare, d-na primar menționează că, bursele școlare se acordă din bugetul de 

stat, prin urmare, Școala Gimnazială "Tatrangi Sándor" Ozun trebuie să solicite suplimentarea de la 

Inspectoratul Școlar Județean Covasna. 

 3. D-na primar prezintă adresa d-lui Szabó Alexandru, prin care comunică faptul că, este de 

acord cu prețul propus și acceptă vânzarea terenului situat în intravilanul localității Ozun, str. 

Podului f.n., indetificat în CF. nr. 31936 nr. cad. 31936, în suprafață de 5.800 mp., la prețul de 12 

euro/mp. 

 D-na primar menționează că, momentan nu deținem fonduri necesare pentru achiziționarea 

acestui teren, conform deciziei consilierilor locali, această achiziție se amână până la obținerea unor 

oportunități în acest sens. 

 4. D-na primar prezintă cererea locuitorilor din zona blocurilor din localitatea Ozun, care 

solicită împrejmuirea unui suprafețe de teren (din zona verde) la locul de joacă necesar pentru jocuri 

cu mingea (fotbal). Totodată, d-na primar menționează că, sunt comandate piesele pentru noul loc de 

joacă, trebuie amenajat terenul și consideră că, nu este loc suficient pentru o zonă în care se poete 

juca fotbal. 

 D-na Lokodi Ana propune delimitarea zonei cu o plasă din sârmă. 

 D-na primar explică că, terenul este mic și oricum plasa de sârmă nu ar fi corespunzător. 

 D-ul Ördög László propune mutarea locului de joacă. 
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 D-na primar propune mutarea platformei de gunoi, în spate sau în față, astfel am putea 

amenaja un teren de fotbal în spatele blocurilor unde nu ar deranja copiii pe nimeni. 

 D-ul Kovács Ferenc menționează că, locul potrivit pentru platforma de gunoi ar fi în spate. 

 D-ul Ráduly Zsolt-József susține propunerea d-lui Ördög László de a muta locul de joacă, 

fiindcă cauzează mult zgomot. 

 D-na Lokodi Ana precizează că, nu este bine ca platforma de gunoi să fie amplasată în 

aproprierea locului de joacă.   

 D-na primar adaugă că, există în localitatea Ozun alt teren care este convenabil pentru fotbal, 

acesta este în Parcul de Agrement, un teren de minifotbal, unde copii pot să meargă oricând.  

 Rezolvarea prezentei cereri se amână la următoarea ședință de consiliu local. 

 5. D-na primar relatează că, d-na secretar general dorește să vorbească despre declarațiile de 

avere și interese. D-na secretar general explică că, acestea se depun cel mai târziu până la data de 15 

iunie 2023, în format electronic, certificate cu semnătură electronică calificată sau cu semnătură 

olografă, prin intermediul platformei e-DAI, ca și anul trecut. 

 D-ul Kovács Ferenc întreabă dacă în anul aceasta nu este posibil numai prin semnătură 

electronică? 

 D-na primar răspunde că, procedura este același ca și anul trecut. În ceea ce privește 

semnătura electronică, acesta va fi realizată pentru toți consilierii de către S.T.S., însă până la 

termenul indicat nu vor fi finalizate. 

 6. D-ul Kovács Zsombor-József  relatează despre o donație care constă în cărămizi pentru 

construirea unei case mortuare în localitatea Măgheruș. În continuare, explică de necesitatea 

amenajării unui drum de exploatație pentru masa lemnoasă. Totodată, întreabă despre proiectul 

„Reabilitarea și modernizarea imobilului situat în localitatea Măgheruș nr. 46, Comuna Ozun”, depus la 

Consiliul Județean Covasna. 

 D-na primar relatează că, proiectul „Reabilitarea și modernizarea imobilului situat în localitatea 

Măgheruș nr. 46, Comuna Ozun” nu a obținut finanțarea necesară deoarece în ghidul solicitantului este o 

condiție potrivit căruia în imobilul în cauză trebuie deja să funcționeze o bibliotecă, în cazul nostru 

deocamdată nu există, noi am vrut ca în urma renovării să înființăm biblioteca respectivă. 

 Preşedintele de şedinţă, întreabă dacă mai sunt şi alte subiecte de dezbătut, care nu suferă 

amânare, nefiind, declară şedinţa încheiată.  

 

 PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ     SECRETARGENERAL 

  LOKODI ANA     BARTALIS FRUZSINA 


